

聖公會聖提摩太小學
S.K.H. St. Timothy's Primary School
2025 年度小一入學 公布自行分配學位結果及註冊須知
Primary One Admission 2025
Release of Discretionary Places Admission Result and Notes for
Registration

(一) 公布自行分配學位結果

(A) Release of Discretionary Places Admission Result

- 1) 日期：2024年11月18日(星期一)。
- 1) Date: 18/11/2024(Monday)

- 2) 時間：上午 9:00 至 5:00
- 2) Time: 9:00a.m. - 5:00p.m.

- 3) 地點：本校校務處 (九龍紅磡鶴園街19號校舍)
- 3) Venue: School Administration Office (9 Hok Yuen Street, Hung Hom.)

(二) 辦理註冊手冊須知

(B) Notes for Registration

- 1) 日期：2024年11月20日(星期三)及11月21日(星期四)。
- 1) Date: 20/11/2024(Wednesday) & 21/11/2024(Thursday)

- 2) 時間：上午 9:00 至 5:00
- 2) Time: 9:00a.m. - 5:00p.m.

- 3) 地點：本校圖書館 (九龍紅磡鶴園街19號校舍)
- 3) Venue: School Library (9 Hok Yuen Street, Hung Hom.)

- 4) 攜備小一入學申請表「家長副本」。
- 4) Please bring “Parent’s Copy” of Primary One Admission Application Form.

5) 繳交有學生姓名、地址及貼上(\$3.30)郵票之回郵純白色長信封兩個。
5) Bring two long and white envelopes with the student's address, name and a \$3.30 stamp. Please write the student's name as the recipient on the envelopes.

6) 交回用正楷填妥之學生入學註冊表。(已郵寄予家長)

6) Parents should submit registration form (will be mailed to parents)

7) 注意事項：

7) Remarks:

- 如家長未能在指定限期內辦理註冊手續，則會被當放棄自行分配學位論。

If you fail to register with our school within the specified period would lead to forfeiture of the discretionary place.

- 註冊手續一經辦妥，即表示家長接受教育局本校小一學位，不再選讀別校。

Once the registration process is completed, parents will indicate to the EDB that they accept the P.1 place in our school and will not choose another school.

8) 如有任何查詢，歡迎瀏覽本校網頁(www.stps.edu.hk)或致電 2362 5952 與鄭囑儀副校長聯絡。

8) If you have any questions, please visit our website (www.stps.edu.hk) or contact our Deputy Principal Ms. Cheng Kwok Yee at 2362 5952.